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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

3. zasadnutie           dňa 20. 02. 2023           začiatok o 9.00 h 

 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Ing. Dušan Biž 

2.   MUDr. Iveta Čeplíková 

3.   Miroslav Davala 

4.   Koloman Demeter 

5.   PhDr. Marek Demeter 

6.   Ing. Peter Duč 

7.   PhDr. Daniela Fecková 

8.   Ing. Jozef Gazdag 

9.   Magdaléna Haburová 

10. Vladimír Horňák 

11. MUDr. Mária Hurčíková 

12. MVDr. Ivan Hrdlík 

13. Babken Chačlarian 

14. Ladislav Ivan 

15. Mgr. Lenka Janoková 

16. Ján Kacin 

17. PhDr. Beáta Kereštanová 

18. Jozef Krucovčin 

19. Mgr. Roman Ostrožovič 

20. RNDr. Slavomír Partila 

21. Ing. Martin Telepovský 

22. František Tomko 

23. MUDr. Lukáš Ždij 

 

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Ing. Marián Kolesár   

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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Bod  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 3. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal členov komisií z radov 

občanov, vedúcich oddelení mestského úradu, riaditeľa mestského podniku, zástupcov inštitúcií 

a občanov mesta.   

Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 

poslancov je momentálne prítomných 22 poslancov, zasadnutie mestského zastupiteľstva je 

uznášaniaschopné.    

 

Bod  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Interpelácie a podnety poslancov 

5. Diskusia 

6. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 

7. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 

8. Informatívne správy zo zasadnutia Komisie bytovej 

9. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej 

komunity 

10. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov 

11. Informatívna správa zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov 

12. Rozsah zmien rozpočtu vykonávaných primátorom 

13. Výška mesačného poplatku za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov 

14. Odvolanie a schválenie zástupcov mesta Trebišov v dozornej rade Bytového podniku Trebišov, 

s.r.o. 

15. Prevod nehnuteľného majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného zreteľa (GREEN 

SIDE TV s.r.o.) 

16. Zriadenie vecného bremena (Východoslovenská distribučná, a.s.) 

17. Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Východoslovenská vodárenská 

spoločnosť, a.s.) 

18. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta Trebišov 

19. Voľba prísediacich Okresného súdu Trebišov na funkčné obdobie 2023 – 2026 

20. Zoznam pamätihodností mesta Trebišov 

21. Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytov na sídlisku Juh v Trebišove 
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22. Informatívna správa o priebehu výstavby Kompostárne v Trebišove 

23. Správa o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania vybraných dotácií poskytnutých z rozpočtu 

mesta Trebišov v roku 2021 

24. Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov pri zákazke – „Revitalizácia športového areálu 

Slavoj 

25. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 

26. Rôzne 

27. Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 22,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 

 

 

 

 

Bod  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. Mgr. Lenka Janoková 

2. Mgr. Roman Ostrožovič 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 22,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 3.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. Ing. Dušan Biž 

2. MUDr. Lukáš Ždij 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 
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Bod  č. 4 

Interpelácie a podnety poslancov 
 

PhDr. Čižmár: 

Nech sa páči, otváram tento bod. 

 

Mgr. Ostrožovič: 

Prajem všetkým prítomným, dobrý deň. Ja by som mal jeden podnet od občanov, ktorý sa týka 

kruhovej križovatky pri Berehove. Je to taká menšia kruhová križovatka a z toho vlastne ten podnet 

vyplýva. Mnoho občanov ma oslovilo s tým, že by bolo nejakým vhodným spôsobom zabezpečiť 

zníženie rýchlosti, keďže značku „Daj prednosť v jazde“, nerešpektujú hlavne vodiči, ktorí idú 

z jedného alebo druhého smeru po bývalej hlavnej ceste, pretože už na tej križovatke vlastne nie je 

žiadna hlavná cesta. Stalo sa tam takmer mnoho kolízií, kde vlastne prednosť v jazde, nerešpektujú tí 

vodiči prichádzajúci z jedného alebo z druhého smeru na tej hlavnej ulici. Ja mám taký návrh, že mohli 

by sme tam dať napríklad zníženie rýchlosti na 30 km. Poprípade ďalším takým riešením by bolo 

inštalácia nie retardérov alebo spomaľovačov, ale len nejaké akustické brzdy, to sú také biele pruhy, 

ktoré takým akustickým spôsobom, rapkaním, upozornia vodičov na to, aby spomalili tú jazdu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujeme. Berieme to ako podnet. Je pravdou to, že počet takýchto situácií sa postupne znižuje, je to 

zrejme aj osvetovou a hliadkovacou činnosťou štátnej polície ale aj mestskej polície, ktorá monitoruje 

priestory hlavne v blízkosti škôl a verejných inštitúcií. Samozrejme budeme túto vec konzultovať 

s dopravným inšpektorátom, ako inštitúciou, ktorá má rozhodujúcu právomoc hlavne o rozhodovaní, 

riadení cestnej premávky. Budeme sa snažiť vytvoriť podmienky tak, aby sa takéto situácie už 

neopakovali alebo vo veľkej miere eliminovali. Je treba povedať aj to, že v mnohých prípadoch je táto 

situácia spôsobená aj tým, že vodiči si ešte stále zvykajú. Niekedy táto hlavná ulica bola takmer bez 

prekážok, častokrát sme sa stretávali s problémom zvyšovania rýchlosti. V nadväznosti na to boli 

umiestnené retardéry pri niektorých priechodoch, čo bola otázka, ktorú sme riešili v minulých 

funkčných obdobiach. Ale všeobecne môžeme konštatovať aj na základe správy, ktorá sa predkladá do 

zastupiteľstva zo strany polície, aj na základe výročných správ policajného zboru, že miera alebo počet 

dopravných nehôd sa znižuje na hlavnej ulici a to je ten asi najpodstatnejší faktor. Ale určite aj takéto 

podnety sú dobré tak zo strany vás ako aj obyvateľov, pretože môžu viesť k zlepšeniu situácie 

a budeme sa snažiť tie podmienky prispôsobiť tak, aby sa toto riziko eliminovalo.  

 

Ing. Telepovský: 

Prajem pekný deň všetkým prítomným. Pán primátor, mňa by zaujímalo ako dopadli rokovania so 

zástupcami hokejového klubu ohľadne zvýšených cien energií v súvislosti s využívaním zimného 

štadióna.  

 

PhDr. Čižmár: 

Treba povedať, že tie rokovania prebehli separátne. Najprv na úrovni Hokejového klubu 2016, HK 

2016 Trebišov, čo je mužská zložka. Skôr to malo charakter, aby sme si navzájom vysvetlili situáciu, 

pretože momentálne tá finančná stránka je určujúca na jednej aj na druhej strane. Za poslancov boli 

prítomní na rokovaní pani poslankyňa Haburová a poslanec Davala, takže mali možnosť si vypočuť aj 

oni stanovisko hokejového klubu. Čo je limitujúce na tejto situácii je to, že HK 2016 je ešte stále 

v súťaži, tzn. začína pre ňu vyraďovacia časť. Všetko sa bude odvíjať samozrejme od možnosti 

a ďalších postupov, prípadných postupov. Zatiaľ predbežne máme avizované, že súťaž ako taká, by 

mala u mužov končiť koncom marca. Budeme rokovať ešte s mládežníkmi, pretože každý jeden 

týždeň, ktorým sa podarí ušetriť prevádzka zimného štadióna, je len plusom pre samosprávu. Takže, 

z tohto pohľadu sme sa dohodli, že budeme priebežne sa stretávať. Jedno je pravda, pokiaľ by sme 

pristúpili aj k riešeniam, žeby sme sa snažili štadión uzavrieť, tak bude potrebné potom týmto 

družstvám poskytnúť aj náhradu v podobe využívania tréningových plôch mimo mesta a takisto aj 

zápasových. Takže zatiaľ sa pokúsime riešiť spoločnými silami túto situáciu a v našom prípade 

hľadaním ešte ďalších ekonomických možností ako zabezpečiť aspoň na teraz, tzn. v najbližších 
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týždňoch prevádzku zimného štadióna tak, aby tým neutrpela mládež, no a popri tom, keďže ju 

využívajú aj zástupcovia mužského hokeja, aj muži HK 2016. 

  

MVDr. Hrdlík: 

Vážený pán primátor, kolegyne, kolegovia, milí hostia. Mám dve interpelácie.  

Prvá je taká oznamovacia. Chcel by som dať do pozornosti vedeniu mesta, hlavne takým zložkám, 

ktoré sa zaoberajú výchovou detí, že sa tu vyskytuje besnota na našom území. Bolo by dobre, keby 

osveta viacej prebehla, tie deti nebrali malé zvieratká, mačičky, psíkov do ruky, je to nebezpečné teraz. 

Treba počkať na situáciu a tie zvieratká nech kompetentní chytajú, upozorniť na tých školách.  

Ďalšia je taká prosba. Oslovili ma podnikatelia, lebo už som niekoľkokrát interpeloval, aj invalidní 

dôchodcovia o jednej veci, ktorá vyplýva asi z toho, že toto naše mesto asi bohatne, pán primátor. Je to 

dobre, len je tu jeden problém. Poviem taký príklad jednej podnikateľky, ktorá zamestnáva ľudí, má 

plno problémov, platí dane mestu, platí zvýšenú elektrinu a jej každodenná práca spočíva asi v tom, že 

behá po úradoch. Prvé tie úrady sú dôležité, aby s nimi nejako komunikovala. Príde na poštu a tam je 

problém. Už som niekoľkokrát interpeloval, je to ťažká otázka, lebo tých ľudí je strašne veľa. Ona 

hovorí, príde tam, ide na poštu nie je miesto, nemá času, potom príde polícia, áno, tí chlapci si robia 

svoju úlohu, netreba ich odsudzovať, treba ich pochváliť, ale treba troška zmeniť ten systém. Ona 

hneď má riešenie, že ona by si priplatila aj za tie miesta, ktoré sú tam na tých úradoch, či sa to nedá 

nejak spraviť, že tam nejaké značky dať. Toto isté aj s invalidným dôchodcom, príde tam a všetko 

stojí. Už som niekoľkokrát upozorňoval, na invalidnom mieste parkuje jedno auto, ja viem, že ona to 

nerobí zle, ale jednoducho jej vadí tá dôchodkyňa, ktorá tam celý deň stojí. Ale toto všetko je 

spôsobené tým, že tí zamestnanci, ktorí prídu do roboty, oni si tie miesta začnú parkovať. Teraz som 

preto troška meškal, lebo som pobehal. Nie je možné, žeby teraz pred deviatou plné parkoviská pred 

1515, všade, pred úradmi nepoviem, pred sociálkou, pred políciou, ale dajak to treba riešiť. Príde do 

Tatra banky, tam je problém tiež. Tatra banka dala vkladomat a tí ľudia nemajú kde ísť, príde pred 

vkladomat, tam štyri Ukrajinky stoja, zaparkovať musí dakde až pomaly medzi kostolmi, no je to 

problém. Treba to riešiť pán primátor. Ja viem, je to z toho, že mesto bohatne, ľudia chodia autami, 

každý sa má dobre. Skúsme nájsť nejaké riešenie, že jak to spraviť, či sa to dá nejak, lebo potom tí 

ľudia prídu, nadávajú na mestskú políciu, robia si svoju robotu tí chlapci, no jak to máme riešiť. 

Všetko potom ide na primátora, vedenie mesta, poslancov oslovujú, robte dačo, ľudia sú nespokojní. 

Neviem, či sa dajú nejaké jak platenie v Košiciach, vieme jak to tam skončilo, že časovky dajaké alebo 

neviem. Ďalší problém je donáška. Objednajú si tovar, potom si objednajú obedy, no jak to roznášať 

po tom meste, kde parkovať? Treba to riešiť. Toto isté aj medzi bytovkami, tam je to narvané. Dakedy 

sa počítalo, že jeden byt alebo dva byty, má jedno auto, teraz jeden byt má tri autá. V Poprade som 

čítal, oni nejaké rezidenčné karty už chcú robiť jak v Petržalke, to návrh jedného poslanca tam bol. 

Jedno auto toľko peňazí, druhé auto polovičné a tretie auto už plná suma. Sever, juh, preplnené, tam sa 

nemajú kde dostať tie zložky, hasiči, žandári, no nie. Ja hovorím, ten problém bude ešte viacej 

narastať, trebalo by sa s tým zapodievať. Nechcem to teraz nejako kritizovať, nikoho to nie je, ani  

naša vina, tí ľudia jednoducho prišli, zaparkovali na to miesto, ktoré tam bolo. Vieme jak dopadlo 

parkovanie pred desiatimi, dvanástimi rokmi, akú stopu tu nechalo pre mesto, koľko mesto muselo 

zaplatiť, no ale takto ďalej asi nepôjde. Skúsme sa nad tým zamyslieť. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka prvého podnetu, otázka šírenia besnoty. Je to informácia, ktorá zaznela v médiách aj 

s určenými okresmi. Predpokladám, že rieši sa aj na úrovni regionálneho úradu verejného 

zdravotníctva. Tak, ako si to avizoval pán poslanec, bude to odkomunikované tak na úrovni škôl, 

samozrejme aj s našimi inštitúciami a bude vydané aj upozornenie práve na to, aby nedochádzalo ku 

kontaktom s voľne pohybujúcimi sa zvieratami, hlavne zo strany detí. 

Čo sa týka parkovania, na minulom rokovaní mestského zastupiteľstva bol podnet parkovania pri 

pošte, práve preto mestská polícia zintenzívnila hliadkovaciu činnosť aj v blízkosti. Je pravdou aj to, 

čo hovoríš ty. Treba veľmi citlivo posudzovať  otázku parkovania ľudí, ktorí majú zdravotné 

znevýhodnenie, pretože u nich ťažko očakávať, aby svoje stránky vybavovali v priebehu niekoľkých 

minút. Zároveň je problém aj s tým, že mnohí ľudia využívajú tieto parkoviskové plochy, to treba 

priznať, na to, aby auto odstavili a nechali ho tam na celý deň. Ale tak, ako sme sľúbili a avizovali, 
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mestská polícia monitoruje autá, ich priebežné parkovania a potom kontaktuje a lustruje týchto 

vlastníkov a upozorňuje. Čo sa týka riešenia, treba všeobecne skonštatovať, že mesto a to si máte 

možnosť porovnať hlavne vo víkendovom čase alebo pred, prípadne po pracovnej dobe. Mesto nie je 

v situácii, žeby malo nedostatok parkovacích plôch, ten je reálne zatiaľ uspokojivý. Najväčší problém 

prichádza po príchode ľudí z vonku.  To znamená tých, ktorí sem prichádzajú za prácou, prinášajú deti, 

strávia tu nejaký čas, napr. pracovný deň a potom a to musím priznať smerom dovnútra kritiku, 

myslím teraz takú mestskú. Bolo tu historické rozhodnutie, kde sa postavili supermarkety v strede 

mesta a výsledkom je, že sa pohlcuje doprava v strede mesta. Ľudia, ktorí navštevujú obchodné centrá, 

neparkujú len na parkoviskách obchodných centier, parkujú aj v bočných uličkách, v uličkách, ktoré sú 

pri bytových domoch na to, aby vykonali nákup a potom opúšťajú tieto parkovacie miesta. To, čo si 

hovoril, je režim rezidenčného parkovania. Je otázne, či vy, ako mestské zastupiteľstvo a mesto 

Trebišov sa rozhodne využiť takýto nástroj. Tento nástroj však znamená, že nie každá domácnosť bude 

spokojná s riešením, pretože nie je možné akceptovať to, čo si naznačil, aby na jeden byt boli vydané 

tri, štyri rezidenčné karty kvôli tomu, že takto mnohé domácnosti autami disponujú. My sme už urobili 

prvé kroky ako samospráva, čiže sme to nenechali len tak voľne bežať. Vieš veľmi dobre, že 

každoročne zvyšujeme počet odstavných plôch, aj v tomto roku je naplánovaná nová odstavná plocha 

v strede mesta medzi kostolmi. Plánuje sa výstavba odstavnej plochy na Varichovskej ulici pri Severe. 

Súčasťou developerského plánu GREEN SIDE a dohody s mestom, medzi mestom a developerom je 

výstavba nových parkovacích plôch. Takto postupujeme vlastne pri každom investičnom zámere, aj pri 

rekonštrukciách, mal si to možnosť vidieť aj v prípade plavárne, aj v prípade športovej haly. My 

kapacitu parkovísk navyšujeme, ale treba si uvedomiť, že nedokážeme eliminovať riziko tak, ako to 

máme možnosť vidieť aj tu pri mestskom úrade, keď tieto plochy obsadzujú aj ľudia, ktorí svoje 

pracoviska majú niekde inde, viď nemocnica, prípadne niektoré firmy, ktoré donedávna parkovali 

v podzemnom parkovisku v Tescu a vzhľadom na to, že došlo k riešeniu parkovacej politiky z ich 

strany, tzn. že sú tam regulované platené parkoviská, tak využívajú ďalšie voľné dostupné plochy. Ak 

sa rozhodnete vy, ako mestské zastupiteľstvo spolu s vedením mesta, že pristúpime k rezidenčnému 

parkovaniu, bude to znamenať závažný zásah a uvidíme riešenie v nasledujúcich rokoch. Len treba si 

uvedomiť aj to, že častokrát absentuje tá miera možnosti v prípade klientov alebo občanov mesta, 

pretože ambíciou, to zase potvrdia príslušníci mestskej polície a ambíciou každého občana je 

zaparkovať, čo najbližšie k prevádzke.  Dobre vieš, že to je realita dnešných väčších miest, je problém 

zaparkovať v blízkosti a nikto si nerobí už ťažkú hlavu z toho, že odparkuje si niekoľko desiatok, 

niekedy aj sto metrov ďalej od inštitúcie a sa presunie peši. Tu vzniká veľká nervozita medzi 

mnohými, alebo niektorými, pretože nemajú možnosť si odparkovať v tesnej blízkostí. No bohužiaľ, 

tak ako hovoríš, je to daň za dobu, lebo každý sa presúva autom. A keď ukážeme výkaz o tom, aká je 

miera využívanosti mestskej hromadnej dopravy, tak mnohí zaplačeme. A každý sa tu bije do pŕs, aj na 

sociálnych sieťach hovoríme o alternatívnej doprave, hovoríme o znižovaní skleníkových emisií, 

exhalátov atď., ale stačí sa pozrieť k základným školám každé ráno a zbadáš krutú realitu, ako sa 

dopravujú napr. deti a integrovaná doprava. Čiže áno, súhlasím s tebou, myslím, že hovorím názor 

mnohých poslancov, určite do budúcnosti bude potrebné riešiť túto situáciu, musí sa nájsť správny 

kľúč, ale treba povedať aj to B. Mesto Trebišov zvyšuje svoje odstavné kapacity, parkoviskové plochy 

a zatiaľ ten merateľný ukazovateľ je, že v čase tých voľných dní, tých víkendových dní, alebo mimo 

pracovnej doby je kapacita dostatočná. Zjavne dostatočná, pretože v mnohých sídliskových častiach 

máme skúsenosť, že ľudia parkujú buď priamo pri bytovom bloku alebo vo vzdialenej časti. Viď teraz, 

po rekonštrukcii sídlisko Juh, plánuje sa rekonštrukcia, zvyšovanie kapacity na sídlisku Sever, 

podobne to riešime na mnohých ďalších sídliskách. Takže tam až taký problém zatiaľ 

neidentifikujeme, problém prichádza v momente pracovnej doby. Vtedy, keď sem prichádzajú cudzie 

autá a aj z toho dôvodu a nielen kvôli tomu sme sa snažili eliminovať problémy už len tým, že sme aj 

vo VZN zapracovali to, že aj autá väčšieho formátu, tzn. dodávkové, kamióny nemôžu parkovať 

v meste. Tak snažíme sa postupnými krokmi eliminovať riziko, aby sme umožnili každému 

odparkovať, len nevieme zagarantovať, ako si to ty naznačil, nevieme zagarantovať každému možnosť 

zaparkovať v tesnej blízkosti. 
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MVDr. Hrdlík: 

Ale tu je problém pán primátor, že tí zamestnanci, ktorí robia v tých inštitúciách alebo v tých 

obchodoch, oni predtým zaparkujú. Oni prídu ráno už na siedmu do roboty, na pol ôsmu, potom tí 

ďalší ľudia, čo prídu, chcú ísť na úrad niečo vybaviť, už nemajú miesto, lebo tam sú tie predavačky, 

ktoré prišli, asi mimo z Trebišova prišli, oni tam zaparkovali. Ale to ťažko potom toto riešiť, neviem. 

Alebo či by tam dať nejaké značky, kľudne, že idem na poštu, tam je značka vytýčená, len pre poštu 

15 minút alebo pred sociálku, tam nejaké značky dať a toto kontrolovať. Tí mestskí policajti, fakt oni 

dobrú robotu robia, ale potom je nervozita, keď dakto príde, on je nervózny, že ide na úrad, on je 

nervózny, že musí zaplatiť toto, tí podnikatelia sú pod veľkým tlakom a teraz idú dačo robiť a nemôžu 

robiť a nemôžu nájsť miesto a potom prídu tam chlapci z mestskej polície a ešte väčšia nervozita je 

potom. Tí ľudia, zato sme tu, aby sme to dajak vyriešili. Viem, že to je ťažké, hovorím, že to mesto 

bohatne, ľudia sa majú lepšie. Ale ako hovoríš ty, integrovaná doprava, mimo toto, mimo ekológia, 

mimo toto, ale aj tá predavačka alebo ten zamestnanec, keď sa postaví pred obchod, kde príde ten 

zákazník? Keby oni využili z 1515 ku plavárni napríklad, keby tam zaparkovali alebo by išli pred 

športovú halu zamestnanci zo sociálky alebo z polície, tí ľudia by mali troška voľnejšie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, ja ti poviem len jeden príklad. Skús sa pozrieť v priebehu dňa na parkovisko pod M. R. 

Štefánika, pri letnom kúpalisku, je absolútne prázdne a vzdušnou čiarou je to 100 m k hlavnej ulici. Je 

absolútne prázdne. A prečo je prázdne? No, lebo nikto neodparkuje. Skús sa pozrieť na situáciu pred 

Materskou školou Komenského alebo Základnou školou Komenského. Máme situácie, keď ľudia 

vykladajú dieťa v kruhovom objazde, namiesto toho, aby voľne prišli na veľké parkovisko pri 

Kauflande. Máme situácie, keď zastavia premávku na Komenského ulici, lebo nevidia voľné 

parkovacie plochy vo vyčlenených zelených častiach pred materskou školou a tak isto  nevyužívajú 

prázdnu parkovaciu plochu pri Kauflande, kde by dieťa mohli pokojne doprevadiť až k inštitúcii. No, 

toto, čo hovoríš, nie je kritikou ale jednoducho aj ľudia musia trošku prejsť osvetou,  je to ich záujem, 

záujem detí pri bezpečnosti a nedá sa to riešiť tak, aby sme my ustupovali, uberali zo zelených plôch, 

rozširovali parkovacie, betónovali, rozširovali len preto, aby si každý mohol zaparkovať čo najbližšie. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ja ti poviem môj príklad. Príde nejaký človek pred mäsiareň alebo dať si dajakú držkovú polievku, 

človek príde, chce sa najesť a ísť preč. Naraz tam pozerám, žiaci školy parkujú. Troška som im 

dohovoril, dal som im za stierače, dohovoril som im, žeby tam neparkovali a išli pred LIDL. Nemôže 

žiak, ktorý behá jak srnka zaparkovať a obmedzovať mojich ľudí. Troška som to vyriešil, dal som tam 

dajaké papieriky a už tam neparkujú. Dávam si pozor, lebo tí ľudia prídu, nakúpia a idú preč, keď majú 

prísť a zaparkovať pred LIDL-om, už neprídu ku mne nakúpiť, lebo to už je ďaleko. Nejakým 

dohovorom alebo nejakým, treba nájsť nejaké riešenie.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja si myslím, že nateraz je hlavné riešenie, aby ľudia boli hlavne ohľaduplní, to je prvá podmienka 

a druhá podmienka, aby si dali aspoň toľko načas, aby stihli, napr. takúto máme skúsenosť v prípade 

škôl, pokojne zaparkovať, pokojne odviesť dieťa do školy, pokojne odísť, aby to nebolo riešené 

nervozitou, kritikou len preto, že sa upcháva doprava, lebo každý sa ponáhľa. Takže nehovorím, že 

toto je riešenie, to upozorňujem, nehovorím, že toto je riešenie, riešenie bude to, keď to vyriešime 

systematicky, len si treba uvedomiť, že každý zásah a hlavne riešenie parkovacej politiky prinesie aj 

nejaké B, to znamená dôsledok. A potom treba rátať aj s tým, že mnohí tí, ktorí sú Trebišovčanmi, 

ktorí často nám argumentujú tým, že platia dane, nebudú mať nárokovateľné  miesta len preto, že sú 

občanmi mesta, lebo tie nárokovateľné miesta budú limitované, buď jedno alebo dve tak, ako je to 

v ostatných mestách.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Nevieme vylustrovať tých ľudí, čo sú tam, čo parkujú, však máme dajaké tie systémy. 
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PhDr. Čižmár: 

Toto, keď sa pýtaš na parkovisko pri pošte, robíme to, takisto aj na podnet, resp. keď máme priamo 

interpelovanú políciu, mestskú políciu, kvôli nejakej dlhodobej situácii, robí to mestská polícia. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Ale keď tam bude ráno mestská polícia, dvakrát, trikrát upozorní, povie, že buďte takí dobrí choďte 

zaparkovať tam, nejakým dohovorom. Tí ľudia sú dneska podráždení zo všetkého. 

 

PhDr. Čižmár: 

Berme to tak, že robí sa to v priebehu dňa. Pochop aj ty nás, nemôžeme mestskú políciu postaviť len 

ku pošte, keď najväčšie riziko ráno predstavujú školy. Keď si si všimol, pri školách sú rozmiestnené 

hliadky mestskej polície. Pre nás je podstatná bezpečnosť detí. Každopádne ráno sa snažíme formou 

kamerového systému monitorovať aj iné úseky, medzi nimi aj poštu. A toto, čo ty naznačuješ, robí 

mestská polícia, ale sú situácie ako som povedal v úvode, sú ľudia, ktorí prídu ako ZŤP, odparkujú. 

My ich nemôžeme nútiť, aby len do nejakého časového limitu sa vybavil. Idú k lekárovi, idú si 

vybaviť služby, auto majú na vyznačenom mieste. Je to momentálne častokrát aj o trpezlivosti 

a ohľaduplnosti týchto vodičov.  

 

MVDr. Hrdlík: 

Ešte sa opýtam, že minule som tam videl aj štátnu políciu, tam pokutovala. Tie autá, ktoré sú 

zaparkované kolmo na cestu, tie sú dobre, ale tie, čo sú vodorovne s cestou, tie už nemôžu tak stáť? 

Musí byť vodič dnu, keď je vodič dnu nevadí? 

 

PhDr. Čižmár: 

Poprosím parkovanie za mestskú políciu. 

 

Ing. Chovanec: 

Súhlas z dopravného inšpektorátu už máme, čakáme na cestný správny orgán, vydá rozhodnutie, 

technické služby vyrobia značky a bude tam maximálne státie dve hodiny pre všetkých. 

 

MVDr. Hrdlík: 

To je dobrá správa. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do bodu Interpelácie a podnety, končím tento bod. 
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Bod  č. 5 

Diskusia 
 

PhDr. Čižmár: 

Otváram bod Diskusia.  

 

Tomko: 

Keďže sa zmenilo aj zastupiteľstvo v Košickom kraji (som trošku hendikepovaný, myslím, že ma je 

počuť, neviem), chcel by som sa spýtať, čo je nové s trebišovským nadjazdom, či sa dačo nezmenilo 

ohľadom rekonštrukcie alebo uzávery a ako je to s parkovaním vozidiel pod nadjazdom.  

 

PhDr. Čižmár: 

Začnem druhou časťou. Čo sa týka parkovania pod nadjazdom, sú vyznačené úseky, ktoré musí riešiť 

Správa ciest Košického samosprávneho kraja s vyznačením, že nie sú určené na parkovanie hlavne 

kvôli statickému stavu nadjazdu.  

Čo sa týka riešenia budúcnosti trebišovského nadjazdu ako som už avizoval skôr, sú dva návrhy na 

stole, prvá je komplexná, celková, výstavba nového nadjazdu, druhá komplexná rekonštrukcia. 

Momentálne Košický samosprávny kraj eviduje tento problém ako prioritu pre rok 2023 v rámci 

Košického samosprávneho kraja. To znamená, hlavná priorita v rámci rebríčka. Hneď ďalšia otázka, 

ktorá s tým súvisí, je spôsob financovania z dôvodu, že stav mostných konštrukcií a nadjazdov 

v Košickom samosprávnom kraji je príliš komplikovaný a vo viacerých prípadoch vo vysokom stupni 

ohrozenia, aj samotný trebišovský je v stupni VI., sa nedokáže pokryť, vyčlenil čiastkou v rozpočte 

KSK celkový náklad na rekonštrukciu týchto úsekov. Z uvedeného dôvodu Košický samosprávny kraj 

v zastúpení Správy ciest KSK malo rokovanie na úrovni MIRRI a podpredsedníčky vlády, kde sa 

dohodlo, že bude pravdepodobne v priebehu roka vyčlenená čiastka, ktorá bude z externých zdrojov 

financovania, tzn. zdrojov Európskej únie na rekonštrukciu a obnovu cestných úsekov a práve 

trebišovský nadjazd by mal byť súčasťou tohto balíka. Takže momentálne sme vo fáze, kedy práce na 

projektových zámeroch alebo projektovej dokumentácii sú ukončené, je to už len otázka alokovania 

peňazí, tzn. pravdepodobne ako som naznačil, to budú peniaze zo zdrojov EÚ  a potom následne sa 

spustí súťaž, ktorá vyhodnotí víťazného uchádzača a samotnú realizáciu.  Zatiaľ sa hovorí o odhadoch 

o investícií niekde na úrovni vyše 7 mil. eur. Tých problémov, ktoré sú s tým späté je viacero, 

trebišovský nadjazd je úsekom, ktorý preklápa aj železničnú trať, čiže samotné práce, rekonštrukčné 

práce sú limitované aj dohodou so železnicami, pretože tento dopravný úsek je pomerne dôležitý pre 

zásobovanie. Takže, ak sa spustí rekonštrukcia, prípadne výstavba nového nadjazdu, tak to bude 

otázka aj rokovania so železnicami. Čiže predpokladám, že aj celý priebeh rekonštrukcie bude dosť 

detailne pripravovaný na to, aby jednak neobmedzil príliš dopravnú situáciu, aj keď budeme určite 

vystavení podmienkam, že budeme musieť využiť obchádzkové trasy, ale zase na druhej strane bude 

snahou ukončiť rekonštrukciu čo najskôr. Podstatné je, to je hlavná úloha naalokovať peniaze pre 

Košický samosprávny kraj čo najskôr.  

 

Tomko: 

Už je vypracovaný projekt k tomuto? Či ešte je tam možnosť doplniť, pripomienkovať nejaké veci 

ohľadom, hovorím tie výjazdy chodcov na nadjazd alebo zábrany.  

 

PhDr. Čižmár: 

To je súčasťou projektu.  

 

Tomko: 

Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Práve tie zábrany boli interpelované aj na spoločnom sedení so samosprávou pred približne rokom 

a pol, kde to bola jedna z hlavných podmienok mesta Trebišov, aby sa už situácia z minulých rokov 
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neopakovala, pretože to ohrozenie chodcov bolo pomerne  veľké vzhľadom na frekvenciu dopravy na 

uvedenom úseku.  

 

Keďže sa už nikto ďalší nehlási do diskusie, končím Diskusiu. 

 

 

 

 

Bod  č. 6 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku 
Predkladá: Ing. Dušan Biž, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam zástupcu primátora Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

výstavby a majetku a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie výstavby a majetku zo dňa 26. 01. 2023. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 36/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 7 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie sociálnej 
Predkladá: MUDr. Iveta Čeplíková, predsedníčka komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

sociálnej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Dobrý deň všetkým. Ja by som len chcela trošku priblížiť projekty, ktoré sme riešili na našej sociálnej 

komisii. Pani Kačmárová z neziskovej organizácie JEDEN RODIČ, nám predstavila projekt kompolt, 

je to vlastne kompletná starostlivosť, odborná a humanitárna pre jednorodičov. Musím povedať, že 

som bola najprv skeptická, keď som čítala a teda počúvala cieľovú skupinu, ktorých sa toto dotýka, 

pretože títo ľudia nemohli mať maturitu, nemôžu byť evidovaní na úrade práce, nemajú prácu. Ale 

potom, som si čítala recenzie a je to naozaj, každý projekt, keď len trošku pomôže nájde cestu pre 

jednorodičov, myslím si, že je tiež úspešný a treba to brať. Potom ďalšie projekty sme mali MISIA 

1000 a OMAMA, predstavila nám to MUDr. Hurčíková. Myslím si, že sú to tiež veľmi dobre projekty, 

vlastne sa vraciame do minulosti, keď sú babice a v podstate duly a myslím, že by bolo veľmi dobre, 

keby sme sa spojili aj s komisiou pre riešenie problémov marginalizovanej skupiny a myslím, žeby to 

malo efekt hlavne pre túto dotykovú skupinu. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem pekne. Určite sú to podnety, ktoré vytvárajú priestor na to, aby sa mohlo na týchto 

projektoch pracovať dlhodobo, čo je to istým spôsobom aj možnosť pred zapojením sa iných a ďalších 

organizácií pôsobiacich, či už tu na úrovni mesta alebo v rámci regiónu a toto bude zrejme zastrešovať 

naše oddelenie sociálnych vecí. Takže ďalšie informácie budú predmetom informatívnych správ 

a rokovaní komisie v nasledujúcom období.  

 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie sociálnej zo dňa 31. 01. 2023. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 37/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 8 

Informatívne správy zo zasadnutia Komisie bytovej 
Predkladá: Mgr. Roman Ostrožovič, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala  Informatívne správy zo zasadnutia Komisie 

bytovej a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne 

predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Mgr. Ostrožovič: 

Ja by som chcel k tej informatívnej správe  len dodať takú drobnosť. Mali sme tam návrh na odpredaj 

mestských bytov za, poviem to otvorene veľmi smiešne sumy, 400, 500 alebo 600 eur zhruba. Tak na 

komisii sme sa zhodli, že už takéto odpredaje bytov, konzultovali sme to aj s pánom Galgoczym, 

a myslím si, že takéto odpredaje za tieto smiešne sumy už nebudeme ďalej akceptovať a resp. hľadáme 

také riešenie, aby jednoducho mesto, asi to súvisí s nejakým zákonom, ja presne vám nepoviem znenie 

ani číslo, ale že sme asi povinní odpredať tieto socialistické byty, ktoré ešte boli vybudované za 

socializmu, ale určite nie v dnešnej dobe za sumu 500, 600 eur. Takže preto sme tento návrh na 

uznesenia, boli to dva byty, stiahli, a hľadáme také riešenie, aby mesto neprišlo o svoj majetok, 

doslova, lebo za tieto smiešne sumy si myslím, že v dnešnej dobe predávať byty nie je možné. Tak len 

toľko som chcel dodať k tej informatívnej správe. 

 

PhDr. Čižmár: 

Asi je potrebné doplniť tvoj výstup pán poslanec, že nejde o nejaké svojvoľné rozhodnutie poslancov 

v rámci tohto funkčného obdobia. Tento problém bol dlhodobo avizovaný už z predchádzajúcich 

funkčných období, častokrát interpelovaný poslancami celého názorového spektra, to bez ohľadu na 

nejaké zaradenie pravica, ľavica, stred. Problém bol hlavne s tým, že mnohokrát poslanci tento 

problém identifikovali ako špekuláciu, ktorá môže doviesť budúceho majiteľa k získaniu nehnuteľnosti 

za pomerne lacný peniaz, čo v dnešnej dobe v porovnaní s mnohými ďalšími žiadateľmi na meste 

vyvolávalo aj konfliktné situácie. Takže práve z tohto dôvodu, aby sa to jednak stransparentnilo, na 

druhej strane, aby nebolo možné akúkoľvek takúto situáciu alebo takýto problém vnímať špekulantský, 

tak ten názor, či už právny, ako bol avizovaný zo strany pána JUDr. Galgoczyho pri rokovaní 

s bytovou komisiou, má viesť k tomu, aby táto otázka do budúcnosti bola riešená transparentne.  
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Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívne správy zo zasadnutia Komisie bytovej zo dňa 20. 12. 2022 a 27. 01. 2023. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 38/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 9 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov 

marginalizovanej rómskej komunity 
Predkladá: MVDr. Ivan Hrdlík, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Jeden bod, taký tiež informatívny, že v Košiciach na Luníku IX. už je žltačka, tiež by trebalo dajaké 

opatrenia urobiť preventívne, viem, že to hygienici robia. Ale 21. marca tu bude veľké stretnutie, tu 

prídu všetci predstavitelia aj splnomocnenci, tak by trebalo urobiť veľkú osvetu, žeby tu prišli aj 

občania, žeby videli, čo sa robí. Neviem, včera či ste zachytili v televízii ten problém v Starej Ľubovni, 

lebo toto hrozí aj tuná u nás, žeby tí ľudia sa oboznámili s tým, že čo je vo veci a potom nehovorili, že 

mesto nič nerobí. Tá situácia je veľmi vážna a hlavne sa mi zdá, že  tam sú veľké byrokratické neviem 

ešte aké prekážky, ktoré v Bratislave to riešia od stola ale tuná v reáli  nevedia tú situáciu. Čiže by 



Strana 14 z 39 

trebalo tých ľudí pozvať na to stretnutie, už teraz ich pozývam 21. marca, tu spraviť v tej zasadačke, aj 

v športovej hale, aby sa pýtali konkrétne tých ľudí, čo je vo veci, lebo tu hrozia také veci, že ktoré 

nebudem teraz hovoriť.  

Ďakujem. 

 

Ing. Duč: 

Ja len doplním, to je dvojdňové rokovanie 21. a 22. marec. 21. marca to bude o nás , bez nás, kde budú 

rokovať predstavitelia Svetovej banky, zástupcovia z Bruselu, my z MIRRI a splnomocnenec vlády pre 

rómske otázky a možno aj ďalší predstavitelia štátu. Potom 22. už tam budeme aj my, zástupcovia 

mesta, bude tam opätovne odprezentované to, čo tam bolo na predošlom stretnutí s tým, že potom sa 

bude konať 16.00 alebo 16.30 h fokusová skupina, všetko bude situované v priestoroch múzea, nie tu 

na meste. Takže, len aby bolo zrejme, že kedy, čo sa bude konať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na riešenie problémov marginalizovanej rómskej komunity 

zo dňa 25. 01. 2023. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 39/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 10 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri 

výkone funkcií verejných funkcionárov 
Predkladá: MVDr. Ivan Hrdlík, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov zo dňa 12. 01. 2023. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 40/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 11 

Informatívna správa zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov 
Predkladá: Ing. Martin Telepovský, predseda komisie. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala  Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie 

pre časť mesta Milhostov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu zo zasadnutia Komisie pre časť mesta Milhostov zo dňa 24. 01. 2023. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 41/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 12 

Rozsah zmien rozpočtu vykonávaných primátorom 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 9 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení obecné zastupiteľstvo rozhoduje o základných 

otázkach života obce, okrem iného, je mu v zmysle § 11 ods. 4 písm. b) tohto zákona, vyhradené právo 

určiť rozsah vykonávania zmien rozpočtu starostom. Z tohto dôvodu predkladáme mestskému 

zastupiteľstvu na schválenie, s účinnosťou od nadobudnutia účinnosti tohto uznesenia do 31.12.2026, 

rozsah zmien rozpočtu vykonávaných primátorom tak, že primátor vykonáva zmeny rozpočtu 

v priebehu rozpočtového roka rozpočtovými opatreniami, ktorými sa celkové príjmy alebo celkové 

výdavky zvýšia alebo znížia najviac o 10 % oproti rozpočtu schválenému mestským zastupiteľstvom.   

Ja len dodám, že ide o právomoc, ktorá bola schválená mestským zastupiteľstvom aj v minulom 

funkčnom období a momentálne je vám predložený návrh, ktorý túto právomoc predlží. Zároveň je 

dôležité spomenúť aj to, že všetky tieto zmeny sú vám predložené ako forma materiálu aj na 

rokovaniach mestského zastupiteľstva, kde si máte možnosť, rozsah a zameranie týchto rozpočtových 

zmien preštudovať.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 
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Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala materiál pod názvom Rozsah zmien rozpočtu 

vykonávaných primátorom a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

určuje 

v súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení, 

s účinnosťou od nadobudnutia účinnosti tohto uznesenia do 31.12.2026 rozsah zmien rozpočtu 

vykonávaných primátorom tak, že primátor vykonáva zmeny rozpočtu v priebehu rozpočtového roka 

rozpočtovými opatreniami, ktorými sa celkové príjmy alebo celkové výdavky zvýšia alebo znížia 

najviac o 10 % oproti rozpočtu schválenému mestským zastupiteľstvom.  

  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 9) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 42/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 13 

Výška mesačného poplatku za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 10 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na základe schváleného uznesenia mestského zastupiteľstva č. 462/2022 došlo k navýšeniu poplatku 

za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov na 7,15 EUR s DPH. Poplatok bude možné každoročne 

navýšiť o oficiálnu mieru inflácie, na základe uznesenia mestského zastupiteľstva. Zvýšenie 

mesačného poplatku z doterajších 7,15 EUR s DPH na 8,07 EUR s DPH predstavuje mieru inflácie 

meranú indexom spotrebiteľských cien za rok 2022, ktorú potvrdil Štatistický úrad SR. Z uvedeného 

dôvodu  predkladáme Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove na schválenie výšku mesačného poplatku 
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za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov vo výške 8,07 EUR s DPH za bytovú jednotku. 

Len pripomínam, že ide o zohľadnenie výšky miery inflácie, žiadne ďalšie navýšenie.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Výšku mesačného poplatku za správu bytov 

vo vlastníctve mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, 

ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Tomko: 

Máme tu pána riaditeľa, chcel by som sa len spýtať ho, či tie náklady na správu bytu postačujú tento 

rok na pokrytie všetkých nákladov, čo máme s bytmi, či skutočne nie je to málo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Prv, než pán riaditeľ sa vyjadrí len pripomeniem, že peňazí nikdy nie je dosť. Tie náklady budú stále 

vyššie, resp. očakávania aj zo strany nájomníkov sú stále vyššie, ale bytový podnik sa riadi svojím 

rozpočtom.  

 

Ing. Číž, riaditeľ BP: 

Tak, tie poplatky sú zvýšené len o mieru inflácie, ktorá bola riadne priznaná štatistickým úradom. 

Samozrejme poplatky za správu by boli treba vyššie, ale pristupujeme k tomu citlivo. Tak, ako som 

sľúbil hneď na začiatku svojho funkčného obdobia, že budeme pristupovať citlivo, vieme, aká je 

ekonomická situácia v Trebišove, zatiaľ tak nám stačia tie poplatky.  

  

Ing. Duč: FP 

To, čo teraz schvaľujeme, tak len pre informovanosť poviem, že je to tam aj uvedené, že to sa týka len 

poplatku za správu za tie byty, ktoré sú stále vo vlastníctve mesta Trebišov, to sú vlastne mestské 

nájomné byty. Tých bytov je už pomerne málo v porovnaní s celkovým množstvom bytov. Čiže to, ak 

by bytový podnik chcel zvýšiť poplatky za správu bytov, ktoré sú vo vlastníctve už v osobnom 

vlastníctve, tak to už musí byť odsúhlasené nadpolovičným počtom vlastníkov bytov. Čiže toto, 

opakujem ešte raz sú len byty, ktoré vlastní stále mesto Trebišov.  

 

Tomko: FP 

Pán riaditeľ, vieme rozdiel medzi ostatnými nájomníkmi a našimi, aký je približne? 

 

Ing. Číž, riaditeľ BP: 

Tento schvaľovaný poplatok je v rámci všetkých bytov, ktoré spravujeme my, ako bytový podnik. 

Pretože s vlastníckymi bytmi máme uzatvorenú zmluvu o výkone správy, kde máme zazmluvnené, že 

jednostranne môžeme zvýšiť poplatok za výkon správy len o inflačný poplatok, o nič viacej. Keby sme 

chceli mimoriadne zvyšovať tak, ako hovoril pán zástupca, potrebujeme mať dodatok k zmluve 

o výkone správy a dodatok podľa zákona 182/1993 musí byť schválený nadpolovičnou väčšinou 

vlastníkov v dome, všetkých vlastníkov v dome.  

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže už sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

mesačný poplatok za správu bytov vo vlastníctve mesta Trebišov vo výške 8,07 EUR s DPH za bytovú 

jednotku.  

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 10) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 43/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 14 

Odvolanie a schválenie zástupcov mesta Trebišov v dozornej rade Bytového 

podniku Trebišov, s.r.o. 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 11 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov je jediným spoločníkom obchodnej spoločnosti Bytový podnik, s.r.o. V zmysle 

ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov patrí mestskému zastupiteľstvu kompetencia zriaďovať, zrušovať a kontrolovať rozpočtové 

a príspevkové organizácie obce a na návrh starostu vymenúvať a odvolávať ich vedúcich, riaditeľov, 

zakladať a zrušovať obchodné spoločnosti a iné právnické osoby a schvaľovať zástupcov mesta do ich 

štatutárnych a kontrolných orgánov, ako aj schvaľovať majetkovú účasť obce v právnickej osobe. 

Kontrolným orgánom Bytového podniku mesta Trebišov je dozorná rada. Mestským zastupiteľstvom 

schválení zástupcovia mesta do dozornej rady budú následne rozhodnutím jediného spoločníka BP TV 

– mesta Trebišov, vymenovaní do funkcie členov dozornej rady. 

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala materiál pod názvom Odvolanie a schválenie 

zástupcov mesta Trebišov v dozornej rade Bytového podniku Trebišov, s.r.o. a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 
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Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň  žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ odvoláva 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov zástupcov mesta Trebišov v dozornej rade obchodnej spoločnosti Bytový podnik 

Trebišov, s.r.o., so sídlom Puškinova 18, 075 01 Trebišov, IČO: 36 175 706, zapísanej v Obchodnom 

registri Okresného súdu Košice I, odd.: Sro, vložka č. 9553/V, v ktorej je mesto Trebišov jediným 

spoločníkom, a to: 

- Mgr. Viera Mokáňová, bytom Jablonkova 1615/30, Trebišov 

- MVDr. Ivan Hrdlík, bytom Jarná 9, Trebišov 

- Ing. Peter Bobik, bytom Milhostov 227, Trebišov; 

 

B/ schvaľuje 

v zmysle ustanovenia § 11 ods. 4 písm. l) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov zástupcov mesta Trebišov v dozornej rade obchodnej spoločnosti Bytový podnik 

Trebišov, s.r.o., so sídlom Puškinova 18, 075 01 Trebišov, IČO: 36 175 706, zapísanej v Obchodnom 

registri Okresného súdu Košice I, odd.: Sro, vložka č. 9553/V, v ktorej je mesto Trebišov jediným 

spoločníkom, a to: 

- PhDr. Beáta Kereštanová, bytom SNP 2501/90, Trebišov 

- Jozef Krucovčin, bytom Hodvábna 2275/14, Trebišov 

- Mgr. Roman Ostrožovič, bytom Komenského 2137/65, Trebišov. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 11) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 44/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 15 

Prevod nehnuteľného majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa (GREEN SIDE TV s.r.o.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 12 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mesto Trebišov je vlastníkom pozemkov, ktoré sú po realizácii terajšej výstavby bytového domu 

a budúcej výstavby garáží v lokalite, aj bez faktického prístupu a tým sú pre mesto Trebišov 

nevyužiteľné. V záujme ďalšieho zhodnotenia územia požiadala obchodná spoločnosť GREEN SIDE 

TV s.r.o.  mesto Trebišov o zámenu pozemkov vo vlastníctve mesta, za pozemky vo vlastníctve 

GREEN SIDE TV s.r.o. s tým, že tieto svoje pozemky prevedie na mesto Trebišov vrátane už 

vybudovaných povrchových inžinierskych stavieb a teda cca. 15 parkovacích miest, prístupovej cesty 

k nim a taktiež chodníkov.  

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho 

schváliť v predloženej podobe.  

Ja len pripomínam, že aj v tomto prípade ide o jednu z tých avizovaných častí, ktoré budú rozšírenými 

parkovacími plochami aj pre občanov okolitých bytových domov a budú voľne dostupné. 

  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala materiál pod názvom Prevod nehnuteľného 

majetku mesta zámenou z dôvodu hodného osobitného zreteľa (GREEN SIDE TV s.r.o.) a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň  upozorňujem  vás panie poslankyne, 

páni poslanci, že ide o hlasovanie uznesenia, kde je uvedený dôvod hodný osobitného zreteľa, čiže na 

schválenie tohto uznesenia bude potrebný trojpätinový súhlas mestského zastupiteľstva.  

Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prevod vlastníctva nehnuteľného majetku mesta zámenou v súlade s ustanoveniami § 9a ods. 8 písm. e) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov: 

• a to nehnuteľností vo vlastníctve mesta Trebišov, nachádzajúcich sa v katastrálnom území 

Trebišov, vedených na LV č. 4170: 

a) pozemok registra C KN, parc. č. 4208/8, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 179 m2, 

b) pozemok registra C KN, parc. č. 4208/12, zastavaná plocha, a nádvorie, o výmere 179 m²; 

 

• za nehnuteľnosti vo vlastníctve GREEN SIDE TV s.r.o., so sídlom Partizánska 6093/12A,    070 01 

Michalovce, IČO: 53 486 641, nachádzajúce sa v katastrálnom území Trebišov, zapísané na LV č. 

4605, ktoré vznikli oddelením na základe Geometrického plánu č. 36582972-201/2022 na 

porealizačné zameranie bytového domu, spevnených plôch a parkovísk na pozemkoch C KN parc. 
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č. 4208/51, 4202/2, 4202/14 až 4202/97 za účelom vydania kolaudačného rozhodnutia, zo dňa 

21.11.2022, úradne overeného dňa 13.12.2022 pod G1-514/2022, vyhotoveného G. K. T. spol. 

s r.o., so sídlom Vinné 469, 072 31 Vinné, IČO: 36 582 972, z pôvodného pozemku registra C KN, 

parc. č. 4202/4, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3 216 m², a to konkrétne: 

a) pozemok parc. č. 4202/14, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 98 m2, 

b) pozemok parc. č. 4202/15, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 116 m2, 

c) pozemok parc. č. 4202/88, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 87 m2, 

d) pozemok parc. č. 4202/96, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 184 m2, 

e) pozemok parc. č. 4202/97, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 421 m2 

ako aj vlastnícke právo k stavbám postaveným na pozemkoch, konkrétne:  

a) stavba postavená na pozemku parc. č. 4202/96 – v stave postaveného a skolaudovaného  

parkoviska,  

b) stavba postavená na pozemku parc. č. 4202/14 a parc. č. 4202/15 – v stave postaveného 

a skolaudovaného chodníka,  

c) stavba postavená na pozemku parc. č. 4202/97 – v stave postavenej a skolaudovanej 

príjazdovej komunikácie. 

 

Dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v tom, že tak mesto Trebišov, ako aj obchodná spoločnosť 

GREEN SIDE TV s.r.o. si vzájomne zamieňajú nehnuteľnosti pre ich ďalšie lepšie zhodnotenie 

a príhodnejšie využitie v prospech obyvateľov mesta Trebišov, a to získaním verejne prístupných 

parkovacích miest, chodníkov a príjazdových ciest. 

 
 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 12) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 45/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 16 

Zriadenie vecného bremena (Východoslovenská distribučná, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 13 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Uvedená stavba rieši zriadenia podzemného NN vedenia s príslušenstvom na severnom úseku 

Varichovskej ulice pri križovatke s Ternavskou ulicou a zriadenie podzemného NN vedenia medzi 

Hurbanovou ulicou a Severnou ulicou, ako aj úpravu vzdušného NN vedenia na uliciach Varichovskej, 

Hurbanovej, Pribinovej. Podzemné aj vzdušné NN vedenie je v zmysle schválenej projektovej 

dokumentácie riešené v pôvodných, čiže súčasných trasách. Predmetná zmluva o Zriadení vecného 

bremena sa uzatvára na základe uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove zo dňa 15. 02. 2021, 

ktorým mestské zastupiteľstvo schválilo uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena na pozemkoch vo vlastníctve mesta. 



Strana 23 z 39 

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe.  

Opätovne pripomínam, že ide už len o uzavretie tej celej problematiky, projekt je zrealizovaný tak, ako 

je uvedený aj v Dôvodovej správe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala materiál pod názvom Zriadenie vecného 

bremena (Východoslovenská distribučná, a.s.) a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

zriadenie vecného bremena in rem, v prospech oprávneného – Východoslovenská distribučná, a.s., so 

sídlom: Mlynská 31, 042 91 Košice, IČO: 36 599 361, k častiam pozemkov nachádzajúcich sa 

v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 9545, registra E KN, parc. č. 7777/4, vodná 

plocha, o výmere 1 622 m2, ďalej zapísaných na LV č. 4170, registra C KN, parc. č. 4471, zastavaná 

plocha a nádvorie, o výmere 1 695 m², parc. č. 3966/25, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 11828 

m², parc. č. 4479, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 1 750 m², parc. č. 4175/1, zastavaná plocha 

a nádvorie, o výmere 23 482 m², parc. č. 4144/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 3 463 m², 

parc. č. 3696/1, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 87 m², ktorého obsahom je povinnosť 

povinného – mesta Trebišov strpieť umiestnenie elektroenergetického zariadenia na predmetných 

pozemkoch, v rozsahu podľa Geometrického plánu č. 22.00692/2022 na vyznačenie vecného bremena 

na priznanie práva uloženia a údržby inžinierskych sietí vo vyznačenom rozsahu, vyhotoveného: 

HRDLIČKA – SLOVAKIA s.r.o., so sídlom Moyzesova 46, 040 01 Košice, IČO: 36 579 009, zo dňa 

17.06.2022, úradne overeného dňa 27.06.2022 pod G1-263/2022. Vecné bremeno sa zriaďuje za 

jednorazovú odplatu 678,00 Eur. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 13) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 46/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 17 

Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena (Východoslovenská 

vodárenská spoločnosť, a.s.) 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 14 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., Košice je investorom stavby, ktorá rieši dostavbu 

zákazníckeho centra k budove VVS, stredisko Trebišov na Komenského ulici. Súčasťou existujúcej 

stavby je aj vybudovanie parkoviska pre klientov zákazníckeho centra a nového vjazdu na toto 

parkovisko, pričom navrhovaný vjazd je riešený čiastočne na pozemku registra C KN Cintorínskej 

ulice, parc. č. 2135, ktorý je vlastníctvom mesta Trebišov, priestranstvo, na ktorom sa nachádza 

dopravná stavba. Označený pozemok je súčasťou verejne existujúceho priestoru a sú na ňom 

existujúce rozvody inžinierskych sietí. Zriadenie plánovaného vjazdu je riešené tak, že  nie je 

v rozpore s územnoplánovacou dokumentáciou a neohrozuje trvalé dopravné značenie a neohrozuje 

túto situáciu, zároveň je tu aj určené trvalé dopravné značenie.  

Komisia výstavby a majetku uvedený materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu ho 

schváliť v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena (Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s.) a odporúča mestskému 

zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena in rem, k časti nehnuteľnosti 

nachádzajúcej sa v katastrálnom území Trebišov, zapísaných na LV č. 4170, a to pozemku registra C 

KN, parc. č. 2135, zastavaná plocha a nádvorie, o výmere 1 549 m² (ďalej len „budúci povinný 

pozemok“), v rozsahu podľa priloženého situačného nákresu, v prospech budúceho oprávneného: 

Východoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., so sídlom: Komenského 50, 075 01 Trebišov, IČO: 

36 570 460 (ďalej len „budúci oprávnený z vecného bremena“), ktorého obsahom je povinnosť 

budúceho povinného z vecného bremena – mesta Trebišov, strpieť umiestnenie prístupovej cesty, jej 

užívanie, prevádzkovanie budúcim oprávneným z vecného bremena a zároveň nerealizovať na 

budúcom povinnom pozemku stavbu spojenú so zemou pevným základom a vysádzať stromy a kry, 

zdržať sa zemných prác a iných činností, ktoré by mohli obmedziť budúceho oprávneného z vecného 

bremena vo výkone práv zodpovedajúcich vecnému bremenu bez predchádzajúceho súhlasu budúceho 

oprávneného z vecného bremena. Vecné bremeno sa zriadi bezodplatne. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 14) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 47/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 

Bod  č. 18 

Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 15 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Zákon č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v § 18 stanovuje postavenie 

hlavného kontrolóra a v § 18a sú stanovené Predpoklady na výkon funkcie, voľba a skončenie výkonu 

funkcie takto: Hlavného kontrolóra volí a odvoláva obecné zastupiteľstvo. Hlavný kontrolór je 

zamestnancom obce ak tento zákon neustanovuje inak, vzťahujú sa na neho všetky práva a povinnosti 

ostatného vedúceho zamestnanca podľa osobitného predpisu tak, ako to ukladá zákon č. 552/2003 Z. z. 

o výkone práce vo verejnom záujme. Hlavný kontrolór nesmie bez súhlasu obecného zastupiteľstva 

podnikať alebo vykonávať inú zárobkovú činnosť a byť členom riadiacich, kontrolných alebo 

dozorných orgánov právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť. Toto obmedzenie sa 

nevzťahuje na vedeckú činnosť, pedagogickú činnosť, lektorskú činnosť, prednášateľskú činnosť, 

prekladateľskú činnosť, publicistickú činnosť, literárnu alebo umeleckú činnosť a na správu vlastného 

majetku alebo správu majetku svojich maloletých detí. Kontrolnú činnosť vykonáva nezávisle a 

nestranne v súlade so základnými pravidlami kontrolnej činnosti. Deň konania voľby hlavného 

kontrolóra vyhlási obecné zastupiteľstvo na úradnej tabuli a spôsobom v mieste obvyklým najmenej 

40 dní pred dňom konania voľby tak, aby sa voľba vykonala počas posledných 60 dní funkčného 

obdobia doterajšieho hlavného kontrolóra. Kandidát na funkciu hlavného kontrolóra musí odovzdať 

svoju písomnú prihlášku najneskôr 14 dní pred dňom konania voľby na príslušnom obecnom, resp. 

mestskom úrade.   

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala materiál pod názvom Vyhlásenie voľby 

hlavného kontrolóra mesta Trebišov a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť 

tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ berie na vedomie 

uplynutie 6-ročného funkčného obdobia hlavného kontrolóra mesta Trebišov ku dňu 13. 05. 2023; 

 

B/ vyhlasuje 

voľbu hlavného kontrolóra mesta Trebišov na deň 17. 04. 2023 na zasadnutí Mestského zastupiteľstva 

v Trebišove; 

 

C/ určuje 

1. Výkon funkcie hlavného  kontrolóra mesta Trebišov v rozsahu 100 % pracovného úväzku.  

2. Predpoklady na výkon funkcie hlavného kontrolóra mesta Trebišov v súlade s § 18a zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov - ukončené minimálne úplné 

stredné vzdelanie.  

3. Náležitosti prihlášky kandidátov: 

a) meno a priezvisko, titul, dátum narodenia, trvalé bydlisko, kontaktný údaj (telefón, 

         e-mail),  

b) štruktúrovaný profesijný životopis s prehľadom doterajších zamestnaní a funkčného 

zaradenia,  

c)  úradne overený doklad o najvyššom dosiahnutom vzdelaní a prípadne ďalšie kópie 

dokladov o doplňujúcich formách vzdelania a spôsobilostí,  

d)  údaje potrebné pre získanie výpisu z registra trestov (meno, priezvisko, rodné 

priezvisko, pôvodné meno alebo priezvisko, ak došlo k zmene mena a priezviska, dátum 

narodenia, rodné číslo, miesto a okres narodenia, adresa trvalého pobytu a u osoby 

narodenej v cudzine aj štát narodenia, štátne občianstvo, pohlavie, meno, priezvisko 

a rodné priezvisko rodičov),  

e)  čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony v plnom rozsahu,  

f)  písomný súhlas kandidáta na spracovanie osobných údajov podľa zákona č. 18/2018 Z. 

z. o ochrane osobných údajov v platnom znení za účelom vykonania voľby hlavného 

kontrolóra mesta Trebišov. 

4. Termín doručenia prihlášky kandidáta na funkciu hlavného kontrolóra mesta Trebišov vrátane 

požadovaných dokladov osobne alebo poštou najneskôr do 30. 03. 2023 do 14.00 h na adresu: 

Mesto Trebišov, M. R. Štefánika 862/204, 075 25 Trebišov. Kandidát zadnú stranu obálky 

označí textom „Voľba hlavného kontrolóra – NEOTVÁRAŤ“. 

5. Volebný poriadok na zabezpečenie vyhlásenej voľby hlavného kontrolóra mesta Trebišov na 

zvolanom zasadnutí dňa 17. 04. 2023. 

6. Spôsob a vykonanie voľby kontrolóra mesta Trebišov takto:  

a) predstavenie kandidátov na funkciu kontrolóra v abecednom poradí priamo na rokovaní 

mestského zastupiteľstva,  

b) vystúpenie kandidátov na rokovaní mestského zastupiteľstva v časovom rozsahu 7 minút,  

c) hlasovanie – tajné,  

d) hlasovací lístok – spoločný.  

7. Termín nástupu do funkcie hlavného kontrolóra mesta Trebišov na 14. 05. 2023, ktorý je 

súčasne dňom nástupu do práce.  

D/ zriaďuje 

Komisiu na otváranie obálok a posúdenie obsahu doručených písomných prihlášok kandidátov na 

funkciu hlavného kontrolóra: 

E/ menuje  

1. Členov zriadenej komisie na otváranie obálok a posúdenie obsahu doručených písomných 

prihlášok kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra: Ing. Peter Duč, MVDr. Ivan Hrdlík, 

PhDr. Marek Demeter, Ing. Martin Telepovský, JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. 

2. Zapisovateľku zriadenej komisie: Mgr. Katarína Futóva. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 15) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 48/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 19 

Voľba prísediacich Okresného súdu Trebišov na funkčné obdobie 2023 - 2026 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 16 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Podľa zákona č. 757/2004 Z. z. o súdoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov a zákona č.  

385/2000 Z. z. o sudcoch a prísediacich  a o zmene a doplnení niektorých zákonov, prísediacich 

okresných súdov volia obecné zastupiteľstvá v obvode príslušného súdu z kandidátov vybraných 

týmito zastupiteľstvami. K navrhovaným kandidátom si zastupiteľstvo vyžiada vyjadrenie predsedu 

príslušného súdu. Za prísediaceho môže byť zvolený občan, ktorý v deň zvolenia dosiahol vek 

najmenej 30 rokov, je spôsobilý na právne úkony a zdravotne spôsobilý ma výkon funkcie 

prísediaceho, zároveň je bezúhonný a jeho morálne vlastnosti dávajú záruku, že funkciu prísediaceho 

bude riadne vykonávať, má trvalý pobyt na území Slovenskej republiky a súhlasí so svojou voľbou 

k príslušnému súdu. Prísediacemu zaniká funkcia posledný deň mesiaca, v ktorom dosiahol vek 65 

rokov. Funkcia prísediaceho trvá aj po uplynutí tohto obdobia do právoplatnosti rozhodnutia vo veci, 

ak je to potrebné na dokončenie veci, v ktorej je prísediacim. Pre funkčné obdobie 2023 až 2026 bol 

mestu Trebišov určený počet prísediacich 15. 

Zároveň chcem pripomenúť, že aj keď v schvaľovacom uznesení máte počet navrhnutých desať, mesto 

Trebišov bude naďalej pracovať vo veci oslovenia občanov tohto mesta pre funkciu prísediaceho. 

Vzhľadom na to, že zatiaľ alebo nateraz sa podarilo získať súhlas týchto desiatich, tak po dohode 

s okresným súdom navrhujeme vám na schválenie desať kandidátov a v čase, keď budú oslovení 

a navrhnutí ďalší piati na doplnenie, tak tento materiál vám bude predložený na prerokovanie v rámci 

rokovania mestského zastupiteľstva.  

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala materiál pod názvom Voľba prísediacich 

Okresného súdu Trebišov na funkčné obdobie 2023 – 2026 a odporúča mestskému zastupiteľstvu 

návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

prísediacich z radov občanov Okresného súdu Trebišov na funkčné obdobie 2023 až 2026 

1. Michal Jozefi, Trebišov, Kalinčiakova 27 

2. Eduard Horovský, Trebišov, Stavebná 2150/49 

3. JUDr. Richard Johanides, Trebišov, J. Jesenského 3456/56 

4. Tomáš Babinčák, Trebišov, M. R. Štefánika 2221/172 

5. Ing. Jozef Tóth, Trebišov, Milhostov 229 

6. MVDr. Peter Gazdič, Trebišov, Košická 3969/70 

7. Dagmar Sucha, Trebišov, Hurbanova 148/13 

8. Viera Holečka Sančiová, Trebišov, Škultétyho 1945/16 

9. Ing. Jozef Repovský, Trebišov, Gaštanová 4082/5 

10. Tomáš Volkai, Trebišov, M. R. Štefánika 1515/47. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 16) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 49/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 20 

Zoznam pamätihodností mesta Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 17 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Na základe Metodiky evidencie pamätihodností obce, vydanej Ministerstvom kultúry Slovenskej 

republiky a Pamiatkovým úradom Slovenskej republiky, ako odbornú a metodickú pomôcku pre obce 

na založenie a vedenie evidencie pamätihodností podľa príslušných ustanovení zákona č. 49/2002 Z. z. 

o ochrane pamiatkového fondu v znení neskorších predpisov, vám predkladáme mestskému 

zastupiteľstvu navrhovaný zoznam pamätihodností mesta Trebišov. Do zoznamu pamätihodností boli 

zaradené najvýznamnejšie súčasti nášho kultúrneho dedičstva, ktoré nie sú evidované v Zozname 

národných kultúrnych pamiatok Slovenskej republiky a sú zároveň majetkom mesta Trebišov. Zoznam 

pamätihodností mesta Trebišov bude predložený krajskému pamiatkovému úradu a stavebnému úradu 

na odborné a dokumentačné účely. Ďalšie významné pamätihodnosti, ktoré nie sú majetkom mesta 

Trebišov, môžu byť v budúcnosti zaradené do tohto zoznamu na základe súhlasu samotného vlastníka. 

Ja len chcem pripomenúť, že zoznam pamätihodností je tvárnym materiálom a tento dokument bude 

mesto na základe požiadaviek priebežne aj aktualizovať.  
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Komisia výstavby a majetku na svojom zasadnutí prerokovala uvedený materiál a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu v Trebišove návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  
 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Zoznam pamätihodností mesta Trebišov 

a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

MUDr. Čeplíková: 

Mne osobne tam chýba aj reliéf na budove berehovskej z východnej strany, alebo reliéf na škole 

Komenského a potom veľmi mne sa vždy páčila socha na opornom stĺpe jak sa vchádza do allianzu. 

Myslím, že je to Atlas socha a bola od sochára Leška.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ten prvotný zámer tak, ako som uviedol, materiál bude postupne dopĺňaný aj s  kultúrami a reliéfmi, 

v tej prvotnej fáze, čiže v tej prvej etape, ktorú vám predkladáme ide hlavne o zoznam budov, 

u ktorých je predpokladám možnosť rekonštrukcie, tzn. to je tá hlavná úloha, hlavný cieľ, ktorý mesto 

má na to, aby sa mohlo zaoberať otázkou jej rekonštrukcie a čerpať na to externé zdroje financovania, 

je potrebné mať tieto budovy zahrnuté v zozname. To, čo navrhuješ pani poslankyňa je opodstatnené 

tak, ako sme avizovali budeme postupne rozširovať tento dokument tak, aby v ňom boli zahrnuté 

všetky typy kultúrnych pamiatok, nielen stavby ale napríklad aj reliéfy. Čiže tak, ako sme sa predbežne 

dohodli na rokovaní mestskej rady bude ešte urobený celkový súpis, pretože určite mesto disponuje 

pamiatkami, na ktoré sa mohlo buď pozabudnúť, resp. sú ešte nepoznané alebo nie celkom dobre 

identifikovateľné, aj na základe toho by sme z tohto mohli urobiť do budúcnosti komplexný materiál. 

Nateraz je tento dokument na začiatku, tzn. vytvárame ho ako svoj zoznam, mestský zoznam 

a postupne ho budeme dopĺňať a možno špecifikovať o aký typ týchto pamiatok ide. Ďakujeme aj za 

tento podnet.  

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 
 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

utvorenie a odborné vedenie evidencie pamätihodností mesta Trebišov podľa zákona č. 49/2002 Z. z. 

o ochrane pamiatkového fondu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 17) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 
 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 
 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 50/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 21 

Informatívna správa o priebehu výstavby nájomných bytov na sídlisku Juh v 

Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 18 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Priebeh priebežne zrealizovaných prác je zdokumentovaný tak v textovej ako aj v obrazovej časti 

materiálu k uzneseniu.  

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu. 

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Informatívnu správu o priebehu výstavby 

nájomných bytov na sídlisku Juh v Trebišove a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na 

uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o priebehu výstavby nájomných bytov na sídlisku Juh v Trebišove.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 18) 

 

za: 22, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 1 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 51/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 22 

Informatívna správa o priebehu výstavby Kompostárne v Trebišove 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 19 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako aj v predchádzajúcom bode, priebeh prác máte zdokumentovaný v textovej aj v obrazovej 

podobe.   

Komisia výstavby a majetku tento materiál prerokovala a odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť 

ho v predloženej podobe.  

 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Informatívnu správu o priebehu výstavby 

Kompostárne v Trebišove a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako 

je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Informatívnu správu o priebehu výstavby Kompostárne v Trebišove.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 19) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 2 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 52/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 
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Bod  č. 23 

Správa o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania vybraných dotácií 

poskytnutých z rozpočtu mesta Trebišov v roku 2021 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 20 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Správu o výsledku kontroly použitia 

a vyúčtovania vybraných dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta Trebišov v roku 2021 a odporúča 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi, aby uviedol tento bod. 

 

Ing. Princík: 

Dobrý deň všetkým. Pri tejto kontrole bolo skontrolované použitie a vyúčtovanie dotácií 

troch najväčších poberateľov dotácií z rozpočtu mesta v roku 2021 a to u športových klubov:  

Futbalový klub SLAVOJ Trebišov, Hokejový klub 2016 Trebišov a Hádzanársky klub SLAVOJ 

Trebišov. Ako uvádzam v správe, tak takým jedným zisteným nedostatkom bolo, že pri vyúčtovaní 

prepravných nákladov za futbalový klub Slavoj Trebišov, pri faktúrach od Technických služieb mesta 

Trebišov chýbali prílohy, ktoré preukazujú počet ubehnutých kilometrov a miesto prepravy. Technické 

služby totiž vo svojich faktúrach, alebo v hlavnom daňovom doklade uvádzajú len fakturovanú sumu 

a počet kilometrov a miesto prepravy uvádzajú v prílohe. Tento nedostatok mal byť odstránený už pri 

základnej finančnej kontrole pri predložení vyúčtovania dotácií na finančnom oddelení. Chýbajúce 

prílohy však boli futbalovým klubom SLAVOJ Trebišov počas výkonu kontroly dodané a preto  

v záveroch správy je konštatované, že pri kontrole neboli zistené žiadne závažné nedostatky.  

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly použitia a vyúčtovania vybraných dotácií poskytnutých z rozpočtu mesta 

Trebišov v roku 2021. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 
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Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 20) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 53/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 24 

Správa o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom 

obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov pri zákazke – „Revitalizácia 

športového areálu Slavoj“ 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 21 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Správu o výsledku kontroly dodržiavania 

zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene a doplnení niektorých zákonov pri zákazke 

– „Revitalizácia športového areálu Slavoj“ a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie 

schváliť tak, ako je písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Tento materiál takisto spracoval a predkladá hlavný kontrolór mesta, preto mu odovzdávam 

slovo, aby uviedol bod. Nech sa páči. 

 

Ing. Princík: 

Tak pri tejto kontrole sa vyskytol tiež jeden malý nedostatok a to, že v mestskom registri zmlúv chýbal 

originál zmluvy o dielo na uskutočnenie stavebných prác ku kontrolovanej zákazke – „Revitalizácia 

športového areálu Slavoj“ a taisto krycí list potvrdzujúci vykonanie základnej finančnej kontroly pred 

podpisom zmluvy. Ku kontrole som mal k dispozícií len nepodpísanú kópiu zmluvy, ktorá bola 

zverejnená na internetovej stránke mesta. Až neskôr mi boli dodané podpísané kópie spomínaných 

dokumentov. Čo sa týka samotného procesu verejného obstarávania na zákazku s nízkou hodnotou – 

„Revitalizácia športového areálu Slavoj“, tak ten bol vykonaný v súlade so zákonom o verejnom 

obstarávaní a podľa interného predpisu – Smernice upravujúcej postup pri zadávaní zákaziek 

s nízkymi hodnotami. Ešte jeden dodatok k tomu, minulý týždeň som kontroloval zmluvy zverejnené 

na stránke mesta a zistil som, že táto zmluva bola dohodou oboch strán, čiže mesta Trebišov 

a zriaďovateľa ukončená, čiže bude potrebné nové verejné obstarávanie. A ešte k tejto zmluve je  na 

tento projekt viazaný aj poskytnutý príspevok z Fondu na podporu športu, ten je ale potrebné vyčerpať 

až  do 31.10.2024, čiže je tam ešte dostatok času. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o výsledku kontroly dodržiavania zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov pri zákazke – „Revitalizácia športového areálu Slavoj“. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 21) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 54/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 25 

Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
Predkladá: Ing. Ľubomír Princík, hlavný kontrolór. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 22 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Žiadam Ing. Petra Duča o stanovisko mestskej rady k uvedenému bodu.  

 

Ing. Duč: 

Mestská rada na zasadnutí 13. februára 2023 prerokovala Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra za rok 2022 a odporúča mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie schváliť tak, ako je 

písomne predložený.  

za: 7, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi, aby uviedol tento bod.  

 

Ing. Princík: 

Táto správa je predkladaná v súlade s § 18f ods. e) zákona o obecnom zriadení, ktorého znenie je, že  

hlavný kontrolór predkladá obecnému zastupiteľstvu najmenej raz ročne správu o kontrolnej činnosti, 

a to do 60 dní po uplynutí kalendárneho roku. V správe, ktorú máte predloženú je zdokumentovaná 

kontrolná činnosť hlavného kontrolóra za minulý rok 2022. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

berie na vedomie 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022. 

 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 22) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 55/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 26 

Rôzne 

1. Predprojektová príprava investičných akcií v meste Trebišov podporená 

iniciatívou Catching-Up Regions 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 23 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Do tohto bodu vám predkladáme návrhy dvoch uznesení pod označením 26/1 a 26/2. V obidvoch 

prípadoch tieto materiály sú vám predložené na rokovanie mestského zastupiteľstva a dodatočne  

z dôvodu, že vyplynuli zo situácie, ktorú mesto aktuálne rieši v súvislosti s rozvojom a budovaním 

infraštruktúry v oblasti s vyšším zastúpením marginalizovanej komunity. Tieto materiály reflektujú na 

ponuku, ktorá vzišla z rokovaní aj so zástupcami svetovej banky európskej komisie. Zámerom týchto 

rokovaní bolo pripravovať podklady pre rozvoj infraštruktúry, potrebnej infraštruktúry tak, aby sme 

ako mesto boli schopní reflektovať na výzvy, ktoré budú ponúkané samosprávam na budovanie 

rozšírených kapacít, či už na vzdelávacie účely alebo potom aj na iné investičné zámery. Tak, ako to 

máte v prípade bodu 26/1 ide o predprojektovú prípravu investičných akcií v meste Trebišov 

podporenú iniciatívou Catching-up Regions a v Dôvodovej správe máte špecifikované, že mesto 

Trebišov plánuje predložiť žiadosť o nenávratný finančný príspevok  s celkovou maximálnou výškou 

oprávnených výdavkov projektu 530 000 Eur, kde výška spolufinancovania z vlastných zdrojov bude 

maximálne 26 500 Eur. Chcem len podotknúť, že tieto finančné prostriedky nie sú prostriedkami na 

budovanie, sú na prípravu projektovej dokumentácie, ktorá je nevyhnutnou súčasťou na predloženie 

žiadosti. Tak, ako ste to už viackrát mali možnosť počuť, pre samosprávy je momentálne vysokým 

finančným nákladom pripravovať tieto projektové dokumentácie do zásobníka, pretože si vyžadujú 

pomerne rozsiahly komplex materiálov, čomu zodpovedá potom aj samotná finančná náročnosť. Preto 

vítame možnosť zapojiť sa do takejto iniciatívy Catching-up a v prípade, že toto uznesenie bude 

schválené, tak je pre mesto otvorená možnosť požiadať o takéto finančné prostriedky na vypracovanie 

projektových dokumentácií. O aké projektové dokumentácie ide, máte špecifikované v posledných 

odsekoch Dôvodovej správy, hlavne o čo ide, to sú komunikácie, kanalizácie, verejné osvetlenie, 
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vodovod, takisto stojiská na odpad. Takže ten zámer, ktorý je potrebné riešiť, je urgentný vo viacerých 

oblastiach života. Zároveň máme záujem alebo je našim záujmom pripravovať projektovú 

dokumentáciu na komunitné centrum a na dovystavanie alebo doplnenie navýšenia kapacít základnej 

školy. Takže toto je taký stručný sumár, čo je zámerom mesta v najbližšom období na to, aby sme 

takéto finančné prostriedky mohli žiadať, musíme túto predprojektovú prípravu prerokovať s vami 

v mestskom zastupiteľstve a následne po schválení budeme oprávnení postupovať ďalej.  

Otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem. Odovzdávam slovo hlavnému kontrolórovi, aby uviedol tento bod.  

 

Ing. Duč: 

Doplním už len poslednú, čo si vymenoval pán primátor, tri projektové dokumentácie. To znamená, 

prvá je komplexná infraštruktúra v prostredí marginalizovaných rómskych komunít, druhou je 

dokumentácia na komunitné centrum, treťou, ako si spomenul je rozšírenie prevádzky základnej školy, 

vybudovaním novej základnej školy s kapacitou 800 – 850 žiakov v spolupráci s gréckokatolíckou 

eparchiou. A posledným zámerom je projektová dokumentácia na úpravu chodníkov a ciest v meste 

Trebišov a jedna sa prioritne o Ulicu M. R. Štefánika od napojenia na Školskú ulicu až po ČS Slovnaft 

v južnej časti mesta. Plus ešte ďalšie komunikácie, chodníky, či už na Ulici kpt. Nálepku, ČSA atď. Čo 

je dôležité tiež spomenúť, ten náklad, ktorý je tu uvedený celkový 530 tis. Eur, nevychádza to 

z procesu verejného obstarávania, pretože proces VO začatý nebol, nie je to ani v zmysle zákona 

o verejnom obstarávaní tzv. predpokladaná hodnota zákazky, je to len akýsi odhad, ktorý vznikol po 

konzultáciách s viacerými projektantmi. Tie ceny samozrejme sú nastavené tak, ak systém verejného 

obstarávania alebo súťaž vyhodí sumu nižšiu, tak jednoducho to bude ten dobrý model 

a nepredpokladáme, žeby tieto výdavky by mali byť vyššie ako je uvedené. Vidíte sami, že 530 tis. Eur 

by mesto nemalo šancu zo svojich prostriedkov zafinancovať a preto vítam aj spoluprácu so Svetovou 

bankou, takisto aj z KSK, kde sú veľmi súčinní a vlastne v spolupráci s nimi sme došli až do tohto 

momentu, keď predkladáme tento projektový zámer Catching-up Regions, alebo po slovenský 

Dobiehajúce regióny, a po tomto momente predpokladáme, že toho 21. a 22. marca, keď tu budú, to 

rokovanie, ktoré už tu bolo spomínané, v priestoroch múzea, tak do toho momentu predpokladáme, že 

bude spustené verejné obstarávanie a teda aj ukončené s nejakou výstupnou sumou, predpokladanou 

hodnotou zákazky a vlastne aj podáme tú žiadosť. Čiže do toho 21. marca chceme mať podanú aj 

žiadosť o NFP. Ďakujem.  

 

Ing. Biž: 

Dobrý deň prajem. Dávam len do pozornosti, či nie je potrebné najprv predložiť na schválenie materiál 

Aktualizácia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 – 2023, ktorá je potom podmienkou 

na predloženie žiadosti o NFP. 

 

PhDr. Čižmár: 

V nasledujúcom bode to budeme riešiť. 

 

Tomko: FP 

Ja chcem podotknúť jednu vec. Táto výzva je šitá na projektovú dokumentáciu aj na Cukrovarskú 

ulicu. My tam nemáme ani vodovod, my tam nemáme ani kanalizáciu a my tam nemáme ani chodník. 

Prihováram sa za tých občanov, lebo spomenul si Ulicu kpt. Nálepku, či by sa dajaký peniaščok 

nenašiel aj pre Cukrovarskú ulicu, len toľko. 

 

PhDr. Čižmár: 

Len na dovysvetlenie pán poslanec, toto sú projekty, ktoré sú zamerané na istú oblasť mesta, ale to 

zároveň neznamená, že mesto nerieši otázku Cukrovarskej ulice. Len tak, ako sme už avizovali 

dlhodobo a sám dobre poznáš celý tento proces. Situácia Cukrovarskej ulice je komplikovaná 

z dôvodu, že mnohé investičné zámery, ktoré potrebujú obyvatelia, oprávnene potrebujú, sú blokované 

majetkovoprávnymi vzťahmi. O oblasti, ktorú momentálne riešime, tým nechcem povedať, že ju 
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budeme riešiť prioritne, len túto my riešime, to si mal možnosť zistiť v rámci jednotlivých rokov 

všetky oblastí, len my, pokiaľ sa chceme dopracovať k nejakému riešeniu, musíme disponovať svojimi 

vlastnými pozemkami. Tak tomu je aj v prípade v oblasti južnej časti mesta, kde sú tieto projektové 

zámery. Informácia o tom, že súdne a administratívne sa rieši aj oblasť Cukrovarskej ulici, ako 

poslanec, máš priamo od pána prednostu, ktorý v tejto veci sa mimoriadne angažuje, len nevieme 

predbehnúť dobu, nevieme predbehnúť niektoré súdne konania, nevieme predbehnúť niektoré 

administratívne procesy. Mesto môže investičné zámery realizovať len na pozemkoch, ktoré mu patria, 

alebo ktoré má  dlhodobo v nájme. Takže ten problém, prečo tam momentálne v týchto investičných 

zámeroch nefiguruje Cukrovarská ulica, je postavený hlavne na tejto prekážke, zatiaľ. Ale je záujmom, 

ináč by sme nevyvíjali úsilie aj práve v oblasti riešenia súdnych sporov, čo dobre vieš, lebo sám sa 

chodíš informovať, ale predbehnúť dobu nevieme. Čiže, pokiaľ my nedisponujeme právnym titulom 

k týmto pozemkom, tak nevieme a nedávajte nám za vinu, za vinu mestu, že to nerieši, keď riešime 

v prvom rade, aby sme sa k týmto pozemkom dostali. Veď my nevieme robiť načierno mimo zákon, 

mimo rámec zákona, kanalizáciu na pozemku, ktorý nepatrí. Vieš dobre, že pri akomkoľvek probléme 

Cukrovarskej ulice a takto treba aj ľuďom prezentovať, však sme sa s nimi aj stretávali, aj sme riešili 

aktuálne havarijné situácie. Mesto stále podalo pomocnú ruku, len nedá sa robiť na pozemku, ktorý 

nepatrí mestu. Tak ja už neviem, ako to mám vysvetliť, koľkokrát to máme vysvetliť. A robíme preto 

maximum, aby ten pozemok bol vo vlastníctve alebo dostal sa do dlhodobého nájmu a stále problém 

identifikujeme hneď na začiatku. Historicky tí vlastníci nevyužili tú možnosť, neodkúpili si časť týchto 

pozemkov, čo teraz samozrejme my nedávame za vinu im, lebo tam sa už generačne zmenilo, 

uvedomujeme si v akej ťažkej situácii sa nachádzajú, ale my nevieme ísť do protizákonných veci. Veď 

my nevieme investovať na cudzom majetku, veď to porušíme základné zákonné pravidlá. Takže preto 

našim zámerom je aj keď to pre ľudí je dlhý čas, aj keď v mnohých prípadoch sú oprávnene pohoršení 

tým, že to dlho trvá, ale my nevieme donútiť súdy rýchlejšie konať, my nevieme donútiť zmeny alebo 

riešiť katastrálne zmeny tak, aby boli v prospech mesta len preto, lebo nastala tam takáto situácia. 

Takže je našou snahou riešiť aj Cukrovarskú ulicu, určite aj cukrovarský chodník, ktorý je v takom 

stave aký je, ale bohužiaľ zasiahnuť doňho nemôžeme. To je to isté, čo tu riešime na dennej báze s 

Domom služieb alebo s námestím pri bývalom Tokaji, sme obmedzení pri možnostiach, kde majetok 

mestu nepatrí a my nemáme nástroj nato, aby sme toho vlastníka donútili. My môžeme len jednať 

a skutočne aj v prípade Cukrovarskej ulice je len veľké plus, že aj zo strany mesta, aj zo strany úradu 

prednostu, teraz prednostu mestského úradu je ten záujem taký, aby sme to doriešili do zdarného konca 

pre obyvateľov Cukrovarskej ulice. Čiže nechcem, aby sme tu týmto bodom vytvárali nejaké napätie 

medzi obyvateľmi, že tu robíme a tam nerobíme. Všade sa robí aj zámer investičný, zámer mesta 

v minulých rokoch bol stále taký, že robí sa všade, snažíme sa, vieme čo stálo za námahy dospieť 

k výsledku, aby sa staval TIOP, vieme ako to bolo s riešením dopravnej infraštruktúry, ideme postupne 

v rámci svojich možností a schopností ideme postupne. Takže aj v tomto prípade určite je našim 

zámerom riešiť oblasť Cukrovarskej ulice.  

 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Mgr. Roman Ostrožovič v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

„Predprojektová príprava investičných akcií v meste Trebišov podporená iniciatívou Catching-Up 

Regions“, realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC76-2021-80, ktorého ciele sú v súlade s 

platným územným plánom mesta a platným Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 

– 2023; 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia  pomoci; 
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3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Predprojektová príprava investičných akcií v meste Trebišov podporená iniciatívou Catching-Up 

Regions“ vo výške minimálne 5 % z celkových oprávnených výdavkov t. j. maximálne 26 500,00 

EUR; 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  

Výška celkových oprávnených výdavkov na projekt: 530 000,00 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 503 500,00 EUR 

Výška spolufinancovania: 26 500,00 EUR 

 

  

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 23) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 56/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

 

2. Aktualizácia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 - 2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 24 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v Dôvodovej správe, dôvodom aktualizácie je, že podmienkou na 

predloženie žiadosti mesta o nenávratný finančný príspevok na projekt „Predprojektovej prípravy 

investičných akcií v meste Trebišov podporená iniciatívou Catching-Up Regions“ je aj súlad tohto 

cieľa so strategickými dokumentmi, čiže PHSR. Preto aj v Dôvodovej správe máte vyšpecifikované, 

ktoré zmeny a doplnenia obsahuje Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja  a tie máte aj 

zvýraznené farebne.  

Nech sa páči otváram diskusiu k uvedenému bodu.  

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie Mgr. Lenka Janoková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

v súlade s § 8 ods. 4 a 5 zákona č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho rozvoja v znení neskorších 

predpisov aktualizáciu Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 – 2023. 
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PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 24) 

 

za: 23, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 57/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

 

Bod  č. 27 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Vážené panie poslankyne, páni poslanci, dovoľte, aby som vám poďakoval za účasť na dnešnom 

rokovaní, za váš aktívny prístup. Zároveň vám dávam do pozornosti, že ďalšie rokovanie mestského 

zastupiteľstva plánované, sa uskutoční pondelok 17. apríla s tým, že už v predstihu budú pre vás 

pripravené a budete pozvaní k rokovaniu jednotlivých komisií a zároveň potom následne aj mestskej 

rady.  

Ešte raz ďakujem za účasť na dnešnom rokovaní a želám ešte pekný zvyšok dňa.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      PhDr. Marek Čižmár                                                      JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. 

              primátor                                                                                   prednosta  

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Dušan Biž               ................................................ 

 

MUDr. Lukáš Ždij        ................................................   

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

Mária Vašková  


